國立屏東大學理學院應用科學國際博士班更換論文指導教授申請書
NPTU International Ph.D. Program in Applied Science of College of Science
Application for Graduate Students to Change Advisor
申請日期：  年   月    日
Date:  yyy  mm  dd
	Graduate Institute
研究所
	
	Program Grade
年級
	Doctoral program ___year

	Name
姓名
	
	Student ID No. 學號
	

	Reason for change
更換原因
	

	Topic change 
論文題目更換
	Yes
  Original topic:
  New topic:
No

Others:_________________________

	Original advisor
原指導教授簽名
	Graduate Institute:
Name:
	Signature:

	New advisor
新指導教授簽名
	Graduate Institute:
Name:
	Signature:

	Dean
院長簽名
	(Signature)


說明/Note：
1. During the study term, if students intend to terminate the thesis instruction relation with or change the thesis advisor, it can be made by submitting a written document to the College Office for application, which shall become effective after the advisor is informed and the affairs of handover are completed; the approval of the advisor is not required.
研究生於就讀期間，如擬終止論文指導關係或更換論文指導教授，應以書面文件向學院辦公室提出申請，並於通知原指導教授及完成各項交接事務後生效，無須經原指導教授同意。
2. If the advisor intents to terminate the instruction relation, it shall be made by submitting written document to the College Office for application, and the result of review will be informed to the student by the College. After the termination of instruction, the College Office may assist the student to find another advisor.
指導教授欲終止指導關係，應以書面文件，向本院提出申請，審查結果由本院通知研究生。終止指導關係後，學院辦公室得協助研究生另覓指導教授。
3. Fill out the form and return it to the college of science office for processing.
請填列申請表並繳交至理學院辦公室以完成程序。
